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Úti jelentés 
 
2025. június 12. és 14. között részt vettem a MEi:CogSci (Middle European interdisciplinary 
master’s programme in cognitive science) nemzetközi konferencián Ljubljanában, 
Szlovéniában, amelyen az ELTE számítógépes és kognitív idegtudomány mester szakjának 
hallgatójaként képviseltem az egyetemünket három másik európai egyetem diákjai mellett. A 
konferencián való részvételhez nyújtott anyagi támogatást ezúton is szeretném megköszönni 
a Tehetséggondozási Tanácsnak, mivel jelentős mértékben segített engem abban, hogy 
szakmailag értékes tapasztalatokkal gyarapodhassak. 
A konferencia célja, hogy négy egyetem kognitív idegtudományt tanuló hallgatóit egyesítse. 
A jelentkezési folyamat részét képezte az is, hogy más hallgatók absztraktjait felülvizsgáltuk, 
mi magunk pedig a kritikák alapján átdolgoztuk a saját cikkünket, amely folyamat 
bepillantást engedett a tudományos folyóiratok publikálásának menetébe. Ez volt a második 
alkalom, hogy ezen a konferencián részt vettem; 2024-ben poszter előadással, idén szóbeli 
előadással képviseltem az ELTÉ-t. A prezentációm a szakdolgozatom egy részét mutatta be, 
amelynek témája az ember-robot interakció vizsgálata volt virtuális valóság környezetben. Az 
előadás után volt tér megvitatni a témát, amely során értékes visszajelzéseket kaptam és 
lehetőségem nyílt érdekes elméleti kérdések megvitatására is.  
A konferencia kiváló alkalom volt arra, hogy személyesen is találkozhassak olyan 
kollégákkal, akikkel addig csak online tartottam a kapcsolatot. Ezentúl lehetőségem nyílt új 
kapcsolatokat is kialakítani, többek közt más egyetemek hallgatóival és oktatóival, akikkel 
hasonló kutatási érdeklődésem volt. A konferencia szünetei során több érdekes szakmai 
kérdést is sikerült megvitatnunk, amelyek inspiráltak a jövőbeni kutatásaimat illetően. 
A három nap során számos előadást meg tudtam hallgatni, amelyek különböző területeit 
érintették a kognitív idegtudománynak a nyelvészeti aspektustól az agyi reprezentációkon 
alapuló modellezésig. Ezek az előadások új ismeretekkel bővítették az ELTÉ-n megszerzett 
tudásomat, és a saját kutatási területemhez kapcsolódóan is sikerült új nézőpontokat 
megismernem.  
Összességében a konferencián való részvételt rendkívül hasznosnak éreztem a szakmai 
fejlődésem és a tudományos kapcsolataim bővítése szempontjából is. A tapasztalataim a 
konferencián motiváltak a jövőbeli kutatásaimban is, és abban, hogy újdonsült motivációval 
folytathassam az ELTÉ-n elkezdett munkámat. 


